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Rada Miejska w Niemczy 
Radni - Sesja  

Protokół nr BR.0002.12.2024 
VII Sesja w dniu 25 października 2024 roku. 
Obrady rozpoczęto 25 października 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:02 tego 
samego dnia. 
1. Otwarcie sesji. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności.  
Wyniki głosowania 
OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 
Wyniki imienne: 
OBECNY (14) 
Alicja Borodajko, Elżbieta Cieleban, Paulina Dziedzic, Wiktor Iwaniuk, Bartosz Korneluk, 
Mateusz Kossakowski, Sabina Krasnodębska, Adrian Królczyk, Edyta Mielnik, Maria 
Oleksiak, Krzysztof Śmigasiewicz, Zygmunt Wołek, Miłosz Wrzesiński, Paweł Zapotoczny 
NIEOBECNY (1) 
Kamila Smęt 
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. 
Przewodnicząca obrad stwierdziła kworum. 
 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodnicząca rady Miejskiej w Niemczy Edyta Mielnik odczytała proponowany porządek 
obrad. Burmistrz Rafał Pawłowski wniósł o rozszerzenie porządku obrad w punkcie o 
projektu Nr 72/2024 uchwały o zmianie Uchwały Nr LXIX/443/2024 z dnia 30 stycznia 
2024 r. zmienionej Uchwałą nr V/34/2024 z dnia 6 września 2024 r. w sprawie udzielenia 
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków i gminnej ewidencji zabytków – Kościół pw. Św. Jadwigi 
w Gilowie. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Niemczy radna Alicja 
Borodajko poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad Projektu Nr 73/2024 w sprawie 
rozpatrzenia skargi na bezczynność organu tj. działalność Burmistrza Miasta i Gminy 
Niemcza z dnia 22 sierpnia 2024 roku. 
Przewodnicząca obrad Edyta Mielnik zarządziła głosowania kolejno 1 wniosek a następnie 2 
wniosek. 
Głosowano 1 wniosek w sprawie: 
zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie w punkcie 6. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
litery e) w brzmieniu: o zmianie Uchwały Nr LXIX/443/2024 z dnia 30 stycznia 2024 r. 
zmienionej Uchwałą nr V/34/2024 z dnia 6 września 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków i gminnej ewidencji zabytków – Kościół pw. Św. Jadwigi w Gilowie 
(Projekt nr 72/2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Porządek obrad został zmieniony. 
 
Głosowano 2 wniosek w sprawie: 
zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie w punkcie 6. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
litery f) w brzmieniu: w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność organu tj. działalność 
Burmistrza Miasta i Gminy Niemcza z dnia 22 sierpnia 2024 roku (Projekt Nr 73/2024);.  
Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Porządek obrad został zmieniony. 
 
3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Niemczy o analizie oświadczeń 
majątkowych za 2023 rok. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy odczytała informację o analizie oświadczeń 
majątkowych złożonych przez radnych w 2023 roku, informacja stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 
 
4. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Niemcza o analizie oświadczeń majątkowych 
za 2023 rok. 
Informację Burmistrza Miasta i Gminy Niemcza o analizie oświadczeń majątkowych za 2023 
roku złożonych przez osoby zobowiązane odczytała Sekretarz Gminy Pani Urszula Ślęzak-
Markiewicz, informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Niemcza, za rok szkolny 2023/2024 (art. 11 ust. 7 ustawy 
Prawo oświatowe). 
Informacja, przesłana wcześniej do wiadomości radnym Rady Miejskiej w Niemczy stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
Radny Miłosz Wrzesiński zapytał o prognozę demograficzną w zakresie liczby uczniów. 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Niemczy Pani Anna Kuźmińska wyjaśniła, że liczba 
uczniów jest parametrem dynamicznym, zależy od wielu czynników w tym od liczby 
migrujących uchodźców z objętej działaniami wojennymi Ukrainy. Ponadto analizy 
demograficznej uczniów dokonuje się w styczniu danego roku na podstawie danych z 
ewidencji ludności. Natomiast ile zostanie zapisanych dzieci do klas I dowiemy się po 
złożeniu informacji dyrektora Przedszkola Publicznego w Niemczy. Dyrektor Przedszkola 
Publicznego w Niemczy Pan Adam Woźniak poinformował, że dzieci 6-letnich jest obecnie 
40. 
Radna Edyta Mielnik zapytała o koniczność zlecenia wydatku związanego z oczyszczaniem 
dachu z zalegającego śniegu w szkole podstawowej w Niemczy. Dyrektor Anna Kuźmińska 
poinformowała, że placówka zlokalizowana jest w trzech połączonych ze sobą budynkach, z 
których część gdzie uczą się najmłodsi uczniowie klas I-III, ma charakter pawilonu i jest sala 
gimnastyczna, które pokryte są płaskim dachem, stąd przy intensywnych opadach śniegu 
istnieje zagrożenie jego nadmiernego gromadzenia się. Zlecenie było konieczne z uwagi na 
to, że żaden z pracowników szkoły nie posiada uprawnień do prowadzenia prac na wysokości. 
 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał. 
a) w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Niemcza (Projekt Nr 68/2024); 
Projekty uchwał odwołujących i powołujących skarbnika gminy zreferował Burmistrz Rafał 
Pawłowski, który wskazał przede wszystkim na potrzebę wyznaczenia pracownika 
odpowiedzialnego za bieżącą gospodarkę finansową gminy i proces kontroli oraz właściwego 
nadzoru w przygotowywaniu dokumentacji księgowej gminy. 
Burmistrz przedstawił kandydaturę Pani Eweliny Albrecht, długoletniego pracownika 
księgowości Urzędu Miasta w Ząbkowicach Śląskich. Kandydatka dokonała również swojej 
autoprezentacji. Radni nie mieli więcej pytań. 
Przewodnicząca obrad zarządziła głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Niemcza (Projekt Nr 68/2024).  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Uchwała została podjęta i otrzymała numer VII/44/2024 z dnia 25.10.2024 roku i stanowi 
załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 
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b) w sprawie powołania Skarbnika Gminy Niemcza (Projekt Nr 69/2024); 
Radni nie mieli pytań. Przewodnicząca obrad zarządziła głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Niemcza (Projekt Nr 69/2024).  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Uchwała została podjęta i otrzymała numer VII/45/2024 z dnia 25.10.2024 roku i stanowi 
załącznik nr 4  do niniejszego protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy Edyta Mielnik podziękowała za pracę Pani 
Dagmarze Stanuch za współpracę z radnymi, natomiast Pani Ewelinie Albrecht życzyła 
sukcesów w realizacji nowych zadań na stanowisku Skarbnika Gminy Niemcza. 
 
c) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Niemcza 
na lata 2024-2039 (Projekt Nr 70/2024); 
Radna Maria Oleksiak zapytała o drogi publiczne, czy kwota 25000 zł, dotyczy kosztów 
przeglądu dróg?  
Zastępca Kierownika Referatu Budownictwa i Rozwoju Lokalnego Pani Kamila Wegner 
poinformowała, że środki będą przeznaczone m. in. na wynagrodzenie osoby z uprawnieniami 
do przeprowadzania tego rodzaju przeglądów. Radna zapytała o 30000 zł na co będą 
przeznaczone pieniądze w projekcie grantowym na dostosowanie obiektu urzędu z 
niepełnosprawnościami. Kierownik Kamila Wegner poinformowała, że grant będzie 
realizowany przez 2 lata skąd kwota zabezpieczona w tym roku z przeznaczeniem na 
szkolenia dla pracowników oraz audyt budynku urzędu, aby zdiagnozować potrzeby w celu 
realizacji założeń grantu.  
Radni nie mieli więcej pytań. 
Przewodnicząca komisji Paulina Dziedzic poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 21.10.2024 roku. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Niemcza na lata 2024-2039 (Projekt Nr 70/2024).  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Uchwała została podjęta i otrzymała numer VII/46/2024 z dnia 25.10.2024 roku i stanowi 
załącznik nr 5  do niniejszego protokołu. 
 
d) w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta i Gminy Niemcza na 2024 rok. (Projekt Nr 
71/2024); 
Przewodnicząca komisji Paulina Dziedzic poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 21.10.2024 roku. 
Przewodnicząca obrad zarządziła głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta i Gminy Niemcza na 2024 
rok. (Projekt Nr 71/2024).  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Uchwała została podjęta i otrzymała numer VII/47/2024 z dnia 25.10.2024 roku i stanowi 
załącznik nr 6  do niniejszego protokołu. 
 
e) o zmianie Uchwały Nr LXIX/443/2024 z dnia 30 stycznia 2024 r. zmienionej Uchwałą nr 
V/34/2024 z dnia 6 września 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 
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restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków i 
gminnej ewidencji zabytków - Kościół pw. Św. Jadwigi w Gilowie (Projekt Nr 72/2024); 
Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Burmistrz Rafał Pawłowski, zwrócił uwagę na 
wysokość pozyskanych środków, zakres wykonanych i zakończonych przed terminem prac. 
Radni nie mieli pytań 
Przewodnicząca komisji Paulina Dziedzic poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 21.10.2024 roku. 
Przewodnicząca obrad zarządziła głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr LXIX/443/2024 z dnia 30 stycznia 2024 r. 
zmienionej Uchwałą nr V/34/2024 z dnia 6 września 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków i gminnej ewidencji zabytków - Kościół pw. Św. Jadwigi w Gilowie 
(Projekt Nr 72/2024).  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Uchwała została podjęta i otrzymała numer VII/48/2024 z dnia 25.10.2024 roku i stanowi 
załącznik nr 7  do niniejszego protokołu. 
 
 
f) w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność organu tj. działalność Burmistrza Miasta  
i Gminy Niemcza z dnia 22 sierpnia 2024 roku (Projekt Nr 73/2024). 
Projekt uchwały został przygotowany przez członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miejskiej w Niemczy. Przewodnicząca komisji Radna Alicja Borodajko odczytała 
stanowisko komisji w sprawie rozpatrywanej skargi na działalność Burmistrza Miasta i 
Gminy w Niemczy, stanowiące element uzasadnienia do projektu uchwały. Radni nie mieli 
pytań. 
Przewodnicząca obrad zarządziła głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność organu tj. działalność 
Burmistrza Miasta i Gminy Niemcza z dnia 22 sierpnia 2024 roku (Projekt nr 73/2024).  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Uchwała została podjęta i otrzymała numer VII/49/2024 z dnia 25.10.2024 roku i stanowi 
załącznik nr 8  do niniejszego protokołu. 
 
7. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 
Przewodnicząca obrad poinformowała, że do dnia dzisiejszego, do biura Rady Miejskiej  
w Niemczy nie wpłynęły na piśmie od radnych żadne interpelacje, zapytania czy wnioski 
formalne. 
Radna Maria Oleksiak poprosiła o udzielenie odpowiedzi w zakresie wywiezienia kamienia  
z parku zamkowego. Radna poinformowała o faktach, o których jej wiadomo w tej sprawie tj. 
80 ton kamienia złożono na terenie parku z przeznaczeniem na utwardzenie nawierzchni. 
Radna poprosiła o odpowiedź jak wygląda sytuacja na alejkach i ścieżkach w parku 
zamkowym, czy został przeprowadzony przegląd i czy zostały już określone jakieś 
zamierzenia w celu poprawy stanu tego obiektu? Radna poprosiła również o udzielenie 
odpowiedzi kto i na jakich zasadach wydał decyzję o przewiezieniu kamienia i gdzie został 
ten kamień przewieziony? 
Burmistrz Rafał Pawłowski poinformował, że zgodnie z jego decyzją kamień trafił do 
sołectw, informacja o takiej możliwości przekazywana była podczas spotkań z sołtysami, 
każdy sołtys mógł zgłosić potrzebę jego zabrania. Zgłosiły się dwa sołectwa: Gilów i Nowa 
Wieś Niemczańska. Burmistrz Rafał Pawłowski wyjaśniając swoją decyzję poinformował, że 
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miał na uwadze przede wszystkim fakt, iż park winien pozostać przyjaznym dla mieszkańców 
miejscem zielonym a nie wyłożonym kamieniami. 
Ponadto Burmistrz poinformował, że zostanie dokonany drenaż miejsca w parku zamkowym 
gdzie zlokalizowane jest boisko do siatkówki, ponieważ po każdorazowo intensywnych 
opadach deszczu miejsce to nie może być niestety wykorzystywane zgodnie z 
przeznaczeniem. Burmistrz zapewnił, że wstępny przegląd terenu w ramach podejmowanych 
przez osoby upoważnione działań popowodziowych został już przeprowadzony. Wyraził 
również zaniepokojenie stanem schodów i poręczy, które pomimo niedawnego remontu już 
wymagają napraw. Burmistrz Rafał Pawłowski zapewnił, że gmina wystąpi z wnioskiem o 
środki finansowe na przeprowadzenie prac remontowych w parku zamkowym w ramach 
zmniejszenia skutków powodzi. 
Radna Maria Oleksiak zapytała czy znak oraz lustra na ul. Stary plac w Niemczy, o które 
wielokrotnie już prosiła zostaną posadowione? Burmistrz zapewnił, że wniosek radnej 
zostanie rozpatrzony w pierwszym możliwym terminie. Zdanie Burmistrz potwierdziła Prezes 
Przedsiębiorstwa Komunalnego Elżbieta Szymańska. Zabierając głos w sprawie radna Alicja 
Borodajko potwierdziła, że również na swoje zapytanie w tym samym zakresie otrzymała 
informację, że lustro zostanie zamontowane do końca 2024 roku. 
Radni nie mieli więcej pytań. 
 
8. Wolne wnioski i zapytania Sołtysów. 
Sołtys Kazimierz Dziadkowiec zapytał o sytuację skażenia wody pitnej w sołectwach 
Przerzeczyn – Zdrój i Nowa Wieś Niemczańska, czy wiadomo co było powodem i kiedy 
zostanie sieć przywrócona woda będzie zdatna do picia? Burmistrz omówił szczegółowo 
kolejne kroki podejmowane w porozumieniu z odpowiednimi organami i upoważnionymi 
podmiotami do podjęcia stosownych kroków, aby zażegnać kryzys związany z brakiem wody 
w sołectwach.  
Prezes Elżbieta Szymańska odczytała sprawozdanie złożone do inspektoratu ochrony 
środowiska z sytuacji kryzysowej, w którym wskazała na podjęte kolejne działania w celu 
usunięcia trudnej sytuacji. Obecnie gmina czeka na ostateczną decyzję instytucji 
zobowiązanych po przeprowadzonych przez nie badaniach. Informacja zostanie niezwłocznie 
przekazana mieszkańcom gminy tuż po jej otrzymaniu. Pan Burmistrz podkreślił, że 
komunikat będzie opublikowany po otrzymaniu konkretnej decyzji. 
Sołtys przekazał, że mieszkańcy pytają czy za wodę, która nie była zdatna dla nich do 
wykorzystania a przelewana przez instalacje dostaną ulgi w opłatach. Prezes poinformowała, 
że wystąpiła o opinie prawną jakie instrumenty są możliwe do wykonania przez zarządcę 
wodociągu w takiej sytuacji, odpowiedź będzie przekazana mieszkańcom. 
 
9. Sprawy różne. 
Radni pytali o sprawy bieżące m. in. na tematy: 
-monitorowania ujęcia wody w Nowej Wsi Niemczańskiej? Prezes Przedsiębiorstwa 
Komunalnego w Niemczy odpowiedziała, że codziennie przez Kierownika Oczyszczalni 
Ścieków w Niemczy; 
-organizacji wywózki gabarytów z nieruchomości wspólnot mieszkaniowych? Prezes 
poinformowała, że mieszkańcy każdej wspólnoty mogą we własnym zakresie, w określone 
dni, przywieźć gabaryty do PSZOK-u zlokalizowanego na terenie Przedsiębiorstwa 
Komunalnego w Niemczy. Przedsiębiorstwo może dla wspólnoty taką usługę wykonać, ale za 
odpłatnością. 
- powód spotkania z partnerami Euroregionu Glacensis? Burmistrz poinformował, że 
powstało kilka pomysłów, które wykraczają poza gminę poza kraj i z naszej inicjatywy będą 
podejmowane wspólne działania dla mieszkańców naszej gminy, o czym poinformuje w 
szczegółach po otrzymaniu pieniędzy; 
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- podpisania umowy w ramach Polskiego ładu na zadanie rewitalizacji przestrzeni publicznej 
Rynku w Niemczy? Burmistrz poinformował, że podpisał umowę na realizację tego zadania 
na kwotę 2.163.570,00 zł. przy dofinansowaniu 1.800.000 zł; 
- powodu spotkania z wykonawcą remontu stadionu i budowy przedszkola w Niemczy? 
Burmistrz poinformował, że spotkania były związane z wymianą zdań na temat właściwego 
określenia funkcjonalności miejsc i pomieszczeń w nowobudowanych obiektach, w taki 
sposób aby zoptymalizować pracę. Omawiana była również trudna sytuacja stadionu po 
powodzi, niestety wykonawca nie zdążył wykonać uwag sformułowanych przed ostatecznym 
odbiorem inwestycji; 
- zakresu podpisanych umów, czy aktów notarialnych? Burmistrz wykonuje powierzone mu 
formalności z uwagi na sprzedaż nieruchomości podlegających wykup, we wskazanych przez 
kupującego kancelariach notarialnych; 
- spotkania z pracownikami szkoły podstawowej w Niemczy? Burmistrz poinformował, że 
spotkał się z pracownikami szkoły, rodzicami w sprawach bieżących, ponieważ chce mieć 
kontakt, aby móc wysłuchać o problemach, wspólnych sukcesach i dzielić się tym z 
mieszkańcami gminy; 
- związane z transportem i współpracą z powiatem? Burmistrz poinformował, że w ubiegłym 
roku niestety nie było żadnych inwestycji realizowanych w porozumieniu w powiatem 
dzierżoniowskim, natomiast obecnie podejmowane są m. in. negocjacje w związku z 
przejęciem dwóch dróg; 
- remontów kamienic w rynku? Prezes poinformowała o warunkach podpisanych umów gdzie 
ostatecznych decydentem są wspólnoty mieszkaniowe. 
Informacja z realizacji zadań przez Burmistrza w okresie międzysesyjnym i stanowi załącznik 
nr 9  do niniejszego protokołu. 
Dyrektor Niemczańskiego Ośrodka Kultury w Niemczy zaprosił radnych wraz z rodzinami na 
uroczystości patriotyczne organizowane w dniu 11 listopada 2024 roku, oraz II Jarmark 
Świętomarciński.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy przedstawiła informację z komisji wyjazdowej 
wraz z założeniami pism, które będą przesłane do Przedsiębiorstwa Wód Polskich. 
Burmistrz podziękował za merytoryczną sesję. 
Sołtys Kazimierz Dziadkowiec poprosił o przemyślenie założeń projektu użyczania świetlic, 
które przesłano do sołtysów do konsultacji do dnia dzisiejszego. Obawy o zakres 
proponowanych zapisów regulaminu wyraziła również Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta 
Mielnik. Burmistrz poinformował, że konsultacje oraz termin zgłaszania uwag i przyjęcia 
ostatecznego regulaminu świetlic zostanie przesunięty.  
 
 
10. Zamknięcie sesji. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy Edyta Mielnik wobec wyczerpania porządku 
obrad o godz. 15:02 zamknęła posiedzenie VII/2024 sesji Rady Miejskiej w Niemczy IX 
kadencji. 
Nagranie z sesji publikowane jest w archiwum na stronie https://niemcza.posiedzenia.pl/?  

Przewodnicząca  
 Rady Miejskiej w Niemczy 

   (-) Edyta Mielnik 
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